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NOVA KUF möte 
Nr 16 
Den 6 september 2005, kl. 10.00 - 16.30 hålls KUF möte på SLU-Alnarp, Slottet - 
Slottsvägen 5, L. Sessionssalen. 

Agenda 

Pkt Innehåll 
1 Mötets öppnande 
2 Godkännande av agenda 
3 Föregående mötes protokoll 

 
4 Ekonomisk prognos 2005 

 
5 Års- och budgetplan 2006  

 
6 Bidrag till Erasmusstudenter  

 
  

7 Projektansökningar 
 

  
8 Uppföljning av beslut angående PhD kurser 2006 

 
9 Samarbetet med BOVA - Förslag till ny organisering 

 
10 Finansiering av Nordplusmobiliteten 2005-2006, samt 

organisering av Nordplus samarbetet inkl. rotering av 
koordinering. 
 

11 Orienteringspunkter 
 

12 Övriga frågor  
13 Mötets avslutande  
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NOVA 
University Network                             KUF   

            Möte nr. 16 
                                   2005-09-06 

 
 
Närvarande:  Flemming Frandsen, KVL, ordf 

Reeta Pösö, HU-V   
  Björn Thorsteinsson, LBHI 
  Marketta Sipi, HU-AF 
  Anne-Marte Tronsmo, UMB 
  Kristina Glimelius, SLU 
  Anssi Vuoronen, Studeranderepesentant, HU-AF 
  Paul Jensén, NOVA 
  Knut Wålstedt, NOVA 
 
Koordinatorer Lone Urbak , KVL  
  Sari Mikkola, HU-AF 
  Riitta Kaitajärvi, HU-V 
  Haavard Reksten, UMB 
  Melanie Etchell, NVH 
  Claes Lundin, SLU 
 
Frånvarande:  Yngvild Wastesson, NVH 
   
    
 
 
1. Mötets öppnande 
 
Kort presentation. 
 
 
2. Godkännande av agenda 
 
Beslut: att flytta punkt 10 till efter punkt 6 och punkt 5 efter punkt 7. 
 
 
3. Föregående mötes protokoll 
 
Föregående mötes protokoll godkändes utan anmärkningar. 
 
 
4. Ekonomisk prognos 2005  
 
Sak:  Redogörelse för det ekonomiska utfallet och prognos för 2006 
 
Underlag:   Saksdokument från sekretariatet 
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Kort redogörelse för utfall och prognos. 
 
Förslag från NOVA rektor att göra en uppföljning av PhD kurserna 2005 under hösten, som 
underlag för en analys av situationen inom området.  
  
 
Beslut:       
 
Att  KUF tar redogörelsen till orientering 
 
Att ramen för beviljningar under resten av 2006 sätts till 185.000 €, enligt förslag 
 
Att sekretariatet gör en uppföljning av 2005 års PhD kurser, som presenteras för KUF vid 
      nästa möte. 
 
 
 
6. Bidrag till Erasmusstudenter 
 
Sak:  Erasmus och bidrag till Erasmusstudenter 
 
Underlag: Saksdokument 
 Information om Erasmus från SLUs hemsida 
 Erasmusavtal vid SLU (feb 2005) 
  
Frågan om hur Erasmus skall utnyttjas i NOVA sammanhang diskuterades. 
 

 
 
 
10. Finansiering av Nordplusmobilitet 2005-2006, samt organisationen av  
      Nordplusarbetet 
 
Sak: Nordplus, finansiering av mobiliteten 2005-06 och organisering av Nordplusarbetet. 
 
Underlag: Saksdokument 
 NOVAs finansiering av studentmobiliteten 
 
 
Det aktuella läget när det gäller finansieringen av mobiliteten redovisades. Organisationen av 
Nordplusarbetet diskuterades. 
 
 

Beslut: 
 
Att  NOVA rektor tar fram statistik över hur den nationella mobiliteten sett ut de senast 
       åren, särskilt inom Erasmus, till nästa möte. 
 
Att NOVA rektor undersöker om NOVA avtalet räcker för utbyten inom Erasmus. 
 
Att finansieringsutrymmet (Nordplus + NOVA) för 2005-2006 analyseras (se även pkt 10). 
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7. Projektansökningar 
 
Sak: Behandling av inkomna ansökningar 
 
Underlag: Saksdokument 
 Inkomna ansökningar 
 
Inkomna ansökningar diskuterades. 
 

 

Beslut: 
 
Att inför nästa läsår (2006-07) överväga återinförandet av ett tak för Nordplus/NOVAs 
      bidrag till finansieringen och att  fördela utrymmet mellan medlemmarna efter gängse  
      nyckel. Nordplusnätverket ansvarar för att detta hanteras. 
 
Att höja NOVAs garantibelopp till 50 000 € under innevarande läsår (2005-06) 
 
Att Nordpluskoordinator skriver avtal med NOVA rektor om administration av 
      projekten, och att nätverket som tidigare administrera den traditionella N+ mobiliteten. 
 
Att godta förslaget till rotation, dvs tvååriga mandat och följande turordning: 

• HU Vet + AF   2006-2007 
• SLU  2008-2009 
• UMB  2010-2011 
• KVL  2012-2014 

Beslut: 
 
Att  bevilja följande projekt: 

• Akvakultur; 12 000 € jämte 5 000 € till modellutveckling, garanti under tre år. 
NOVAs arbetsinsats godkändes. 

• NORBE; 10 500 € till projektet, garanti under tre år. NOVAs arbetsinsats 
godkändes. Bidrag till nationella miljöer beviljas efter ansökan. 

• UFUG; 15 000 € enligt ansökan. 
• NOVA Vet; 15 000 € enligt ansökan. Bättre kvalité på ansökan nästa gång. 

 
Att ansökan från Biblioteksgruppen skall kompletteras till nästa möte. 
 
Att avslå ansökan från Equine Science med motiveringen att nivån fortfarande är för låg. 
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5. Års- och budgetplan för 2006 
 
Sak:  Redogörelse för Årsplan och Budgetplan för 2006 
 
Underlag: Saksdokument från sekretariatet, inkl budget för 2006 

 
Förslag till prioriteringar och budget för 2006 presenterades och diskuterades.   
 

 
 
 
8. Uppföljning av beslut angående PhD kurser 2006 
 
Sak: PhD kurser 2006, uppföljning av beslut. 
 
Underlag: Saksdokument 
 Application for funding PhD courses 2006, decisions and answers. 
 
Besluten om 2006 års PhD kurser diskuterades. 

 
 
9. Samarbetet med BOVA – Förslag till ny organisation 
 
Sak: Organisering av samarbetet med BOVA på KUF nivå 
 
Underlag: Saksdokument 
 Development of the NOVA-BOVA cooperation. Statements and  
                        recommendations as a basis for decisions at NOVA and BOVA Rector Boards;  
                      External evaluation report;  

Re-organisation of the NOVA-BOVA cooperation  
 
 
Förslaget till organisation diskuterades. 

Beslut: 
 
Att  invänta reviderade ansökningar från kurs 11 och 16, att avslå ansökan från 
       kurs 14 med motiveringen att den vetenskapliga nivån inte är acceptabel. 
 
Att endast godta PhD studenter som finansierade deltagare på PhD kurser.  
 
 

Beslut: 
 
Att NOVA och SLU måste klara ut vilka prioriteringar som finns på fakultets- och 
      institutionsnivå inom området Agroekologi, innan ansökan lämnas in för 2006. 
 
Att i övrigt godkänna föreslagna prioriteringar och förslaget till budget. 
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11. Orienteringspunkter 
 

a) NOVAs årsrapport utdelas 
b) Arbetet med Jubileumspublikationen går enligt planerna. 

 
 
12. Övriga frågor 
 
Frågan om etableringen av intensivkurser på MSc-nivå diskuterades. 
 
Beslut:  
 
Att sekretariatet, baserat på diskussionen under mötet, arbetar vidare på förslaget till nästa  
      möte. 
 
 
 
13. Mötet avslutades. 

 
Ordföranden uttryckte ett stort tack till Anne-Marte Tronsmo, som härmed gjort sitt sista möte 
med KUF. Anne-Marte har varit med från början och har gjort en stor och viktig arbetsinsats. 
 
 
Alnarp den 6 september 2005 
 
 
 
Flemming Frandsen   Paul Jensén  Knut Wålstedt 
HU-V,  ordförande   NOVA rektor Central NOVA                    
                 koordinator 
                   
                       
 
 

Beslut: 
 
Att föreslå följande alternativ för styrelsen: 

• Enligt ursprungligt förslag 
• Mindre grupp i väntan på en långsiktig plan och utvärderingen av NOVA 2006  

o KUF ordf och v-ordf och NOVA rektor, motsvarande från BOVA 
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NOVA 
University Network                             KUF   

            Möte nr. 16 
                                   2005-09-06 

 
 
Minnesanteckningar 
 
 
Pkt 3  Föregående mötes protokoll 
 
Kort redogörelse för bakgrunden till frågan om hur vi kan använda Erasmus för finansiering 
av NOVA mobilitet. 
 
Det är fullt möjligt på kort sikt att utnyttja Erasmus, men inte lämpligt på lång sikt. Avsikten 
med Erasmus är att söka mobilitet med andra kulturer, alltså mera avlägsna mobiliteter. 
 
Tidigare fanns inte behov vid SLU att använda dessa i norden. Det skulle begränsa 
möjligheten att sända ut fler studenter till andra länder. Vill inte utesluta möjligheten, men det 
är en fråga om balans.  
 
Vi behöver inget KUF beslut. Vi kan använda Erasmus utan beslut, om det verkar lämpligt. 
 
Det kan vara bra att använda de medel som finns, kan ge större anslag följande år. 
 
Oklart hur väl pengarna utnyttjas. 
 
Vi har en mycket speciell situation för UMB detta år. Ombads reducera antalet studenter, och 
har löst detta bl.a. genom att skicka ut studenter. Vill hålla diskussionen om hur UMB 
finansierar utresande studenter utanför NOVA/KUF diskussionen. 
 
Det är oklart om vi har problem. Delvis en nationell fråga om hur man finansierar sina 
studenter. 
 
Förslag att vi till nästa möte tar fram statistik på hur mobiliteten ser ut.  
 
Redovisas NOVAs samtal med NMR och ansökan till Högut. 
 
NVH har tecknat avtal med NOVA medlemmar. Flexibilitet mellan N+ och Erasmus.  
Mobiliteten har ökat, det finns inte pengar till alla. Räcker det med det avtal som redan finns 
inom NOVA för att täcka Erasmus avtal? 
 
Påpekades att Sokrates upphör 2006, något nytt kommer efter 2006. 
 
Beslut: att NOVA rektor tar fram statistik över hur mobiliteten ser ut vid de olika medlems- 
             universiteten, och att frågan tas upp igen vid nästa möte. Finansieringsutrymmet för 
             2006 analyseras. Undersök om det räcker med NOVAs avtal. Se vidare under punkt  
             10. 
 
Beslut: OK att uppmana prioriterade områden att sluta Erasmusavtal. 
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Det är oklart med bakgrunden till de korta mobilitetsbidragen. Saknas klara regler.  
 
Lämnas kort redogörelse för hur det är tänkt med intensivkurser och mobilitetsstöd. 
Stödet skall ingå som en del av projektet, inte efter ansökan från enskild student. 
 
Beslut: att det är OK med stipendier till Erasmusstudenter enligt förslag. 
 
 
Pkt 10. Finansiering….. 
 
Kort redogörelse från Norsplus-nätverket (Haavard).  
 
Beslut för dagen 80-85 000 €, tillgängligt genom N+ 35 000 och NOVA 40 000 €. 
 
Prognos, 100 000 €.  
 
Det ser alltså ut som det behövs mer finansiering för att klara årets behov. 
 
Skall universiteten lösa detta individuellt? 
 
Inga studenter står just nu utan finansiering. 
 
Kanske måste vi återgå till en begränsad budget, om det är så att överskotten täcks av 
nationella medel. I så fall delas mobiliteterna mellan medlemmarna enligt vissa normer.  
 
Beslut: att det till nästa år görs en fördelning av bidraget mellan medlemmarna och att  
          Nordplusnätverket fortsatt ansvarar för denna fördelning. Öka NOVAs tak till 50.000 €. 
 
Kort redogörelse för förslaget till arbetsfördelning mellan NOVA sekretariatet och Nordplus 
nätverk/koordinator. 
 
Hur ser det ut om 2-3 år, vilken roll har NOVA då? Behöver vi reglera detta? 
 
Vi gör som nu, löser det på bästa sätt.  
 
Viktigt att vi uppmärksammar de juridiska reglerna för vem som kan skriva på. 
 
Administrativt förslag: 

• Kontrakt med NOVA sekretariatet, alt 
• Kontrakt med projektledarna. 

 
Beslut: Att anta förslaget till rotation 
            Att Nordplus koordinator skriver kontrakt med NOVA sekretariatet om  
                  administrationen av projekten 
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Pkt 7. Projektansökningar 
 
Akvakultur 
 
Kort redogörelse för läget och ansökan. 
 
Hur ser vi på studenttillgången inom området? Borde framgå av ansökan. 
 
NOVA bör kunna ge stöd för mer än ett år, kanske upp till tre år. 
 
Vi borde ha projektperioder på upp till tre år. Rapporter och status under tiden.  
 
Överensstämmer väl med innehållet i guidelines. 
 
Finns det en internationell marknad? Observera att KVL kommer att ta avgift för de 
Studenter som kommer utanför EU. 
 
Påminner om Erasmus avtal. 
 
Beslut: att ge en garanti för finansiering under tre år, med tydliga krav på att rapportera 
            utvecklingen, inkl. antalet studenter. 
 
 
NORBE 
 
Se kommentarer ovan. 
 
Sista chansen, går inte detta så lägger vi ner detta område. 
 
Klarare regler angående mobilitetsbidraget inom dessa områden. 
 
Beslut: enligt förslag, dock måste ansökan om nationellt stöd måste komma in från de  
             nationella miljöerna. Garanti för finansiering under tre år. 
 
 
UFUG 
 
Kort presentation av bakgrunden. 
 
Förtydligande av planerna för framtiden – detta är avslutningen av det första projektet, en ny 
ansökan kommer att bli ett nytt projekt. 
 
Viktigt att området inser att alla medlemmar måste vara representerade i en framtida ansökan. 
 
Beslut: att bifalla förslaget. 
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NOVA Vet 
 
Kort presentation av bakgrunden. 
 
Området koncentrerar sig på intensivkurses. Diskuterades under senaste workshopen. Söker 
om bidrag för att kunna ge upp till fyra planeringsbidrag till grupper som planerar intensiv-
kurser.  
 
Viss finansiering finns från Nordplus. 
 
Viktig diskussion inom gruppen om NOVA windows. 
 
Ansökan mycket oklar, vad skall planeringsbidragen användas till? Ansökan eller planering 
av kurser.  
 
Saknar tidsplan, viss information finns rapporterna. 
 
Måste vara en mycket bättre ansökan nästa gång. 
 
Beslut: att anslå 15 000 € till planeringsbidrag. 
 
Beslut: att flytta frågan om NOVA MSc kurser till övriga frågor. 
 
 
Biblioteksgruppen 
 
Kort redogörelse för bakgrunden. 
 
KUF vill ha mer information om vad som skall ske under workshopen, hur den står i 
förhållande till seminariet i oktober, och vilka som skall delta. Ny information till nästa möte. 
 
Beslut: att skjuta på beslutet till nästa möte. 
 
 
Bachelor in Equine Science 
 
Kort redogörelse för bakgrunden. 
 
Ansökan klargör att det gäller ett projekt på BSc-nivå.  
 
Förslag från NOVA rektor att vi skall göra ett undantag från huvudregeln att NOVA bara 
skall arbeta med MSc och PhD projekt.  
 
Stöd från SLU fakulteten redovisas i ansökan. 
 
Pilotprojekt.  
 
Föreslår avslag, mer en yrkesskola än en universitetsutbildning. 
 
Hänvisar till det gamla beslutet, som var att komma tillbaks med en ansökan på MSc-nivå. 
 
SLU har tvåårig högskoleutbildning. Kämpar för att hålla det på universitetsnivå. De har inte 
gjort sin hemläxa… 



 11 

 
Holar har den mesta av sin verksamhet på yrkesskolenivå.  
 
Beslut: att avslå ansökan, om möjligt höja nivån till MSc nivå. 
 
 
Pkt 5.  Års- och budgetplan 2006  
 
Genomgång av förutsättningarna. 
 
Meddelades att vi fått avslag på vår ansökan till EU/Marie Curie, men att vi fick en bra 
evaluering. Vår bedömning är att ansökan var för stor, och att det är meningsfullt att 
återkomma med en ny reviderad ansökan nästa år. Workshop med skogsområdet i slutet av 
november med syfte att undersöka intresset för att söka bidrag hos NOVA, ev delta i en EU-
ansökan. 
 
Förslag att vi inte annonserar nya bidrag till 2006 PhD kurser. 
 
Kort redogörelse för läget inom området Agroekologi. Refererar till Semianual report, som 
utdelades. Vi väntar oss en ansökan i november om fortsatt finansiering. 
 
Kommentar från SLU angående Agroekologi; kommer att kunna ingå som del i Agronom-
programmet. Känner inte till att SLU-gruppen har planer på att ta över ledarskapet.  
 
Både SLU och NOVA behöver klara ut vilka prioriteringar SLU/fakultet och institution vill 
ge detta samarbete. 
 
Redogörelse för NOVAs syn på de övriga områdena.  
 
Beslut:  enligt förslag, 
             måste klaras ut hur arbetet inom agroekologi-området skall utvecklas.  
 
 
Pkt 8. Uppföljning av beslut….. 
 
Kommentarer från NOVA rektor angående tre av de kurser som inte fick bidrag vid 
föregående möte. 
 
Ekonomiskt utrymme för nya beslut kan finnas vid nästa möte, beroende av hur mycket vi 
återvunnit från 2005 års kurser. 
 
11: vi inväntar en reviderad ansökan till nästa möte. Nätverket bör utvidgas. 
 
16: samtal med sökande har resulterat i att man avser att söka planeringsbidrag.  
 
14: svar från sökande angående vetenskaplig nivå och målgrupp. Ansökan 5 400 €. 
      Se tidigare diskussion att veterinärer i specialist-utbildning kan delta i PhD kurser. 
      Studenterna får stöd, anställda betalar. Fortfarande svag beskrivning av den veten- 
      skapliga nivån. Endast PhD kan godtas som finansierad målgrupp. 
 
Beslut: att invänta reviderade ansökningar från kurs 11 0ch 16, att avslå ansökan från 
            Kurs 14 med motiveringen att den vetenskapliga nivån inte är acceptabel. 
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Pkt 9. Samarbetet med BOVA 
 
Kort redogörelse av läget. 
 
Förslaget går ut på att förenkla organisationen för samarbetet, och att skapa kontakter mellan 
KUF och nya BOCA CC kommittén. 5 från NOVA (en per land+ en student) och 5 från 
BOVA. Möts en gång per år för att diskutera ett urval av ärenden. Skall koordinatorer delta? 
Första mötet 15-16 november? Vilnius? 
 
Bra storlek på gruppen, men…Vad skall denna kommitté göra?   
 
Diskutera utveckling av samarbetet, projektidéer, ansökningar….. 
 
Är det rätt tidpunkt att bygga upp en nyorganisation? Efter evalueringen?  
Syftet är att ersätta NOVA-BOVA CC, synd att avbryta det arbete som gjorts i denna grupp. 
 
Varför 4+1 från BOVA, med bara tre länder? 
 
Förslag till interimsgrupp: chair/vice chair/NOVA rektor +  motsvarande från BOVA 
 
Ge olika alternativ till NOVA styrelsen. 
 
Vi återkommer med var nästa möte skall avhållas. 
 
 
11. Orienteringspunkter 
 

c) NOVAs årsrapport utdelas 
d) Arbetet med Jubileumspublikationen går bra. 

 
 
12. Övriga frågor 
 
Frågan om etableringen av intensivkurser på MSc-nivå. 
 

• Mobilitetsstöd, max 25/30 inresande studenter, 3/5 lärare 
• Kostnader för externa lärare, max 5 000 €. 

 
Måste bygga på våra egna lärares insatser.  
 
Beslut: att sekretariatet arbetar mer på detta förslag, till nästa möte. 
 
 
13. Mötet avslutas 
 
Stort tack till Anne-Marte för hennes betydelsefulla insatser under de år hon deltagit i KUF, 
dvs från början. 
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